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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A VÝCHOVY 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

 

 
Klikněte sem a zadejte text. 

 
Klikněte sem a zadejte text. 

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/07901/2022 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: Ing. Jana Piknová 

TEL.: 281012930 

E-MAIL: jana.piknova@praha21.cz 

DATUM: 19.05.2022  

 

Zápis z 15. jednání KVV ze dne 18.5.2022 

Vzato na vědomí usnesením RMČ104/1621/22 ze dne 19.7.2022 

 

Datum konání: 18.5.2022, čas konání 17:00 – 19:15 hod. v prostorách školního klubu 

MZŠ Polesná 

Účastníci jednání: Bc Markéta Slavíková, Ing. Kristýna Kopecká, Mgr. Lucie Doležalová, 

Ing. Miroslav Střihavka, Mgr. Martina Kubová, Mgr. Iveta Průšová, Ing. Vladimíra 

Skutilová 

Omluveny: Helena Kuprová, Ing. Yvona Trčalová, Ing. Lucie Ponicová 

Hosté: Mgr. Libor Skala, Ing. Lucie Černá 

Program jednání:  

1. Informace k zápisům do MŠ a ZŠ 

2. Informace ke zpracování Koncepce školství 

3. Informace k nastavení spolupráce MČ Praha 21 s žákovským zastupitelstvem MZŠ 

Polesná 

4. Diskuse  

Paní Slavíková přivítala hosty a přestavila Ing. Černou, která zpracovává strategický 

dokument Koncepce školství MČ Praha 21. 

Program jednání viz výše byl schválen všemi členy jednohlasně. 

 

Ad bod 1. – Informace k zápisům do ZŠ a MŠ. 

 

ZŠ - Ředitel školy Mgr. Skala informoval, že škola přijala 155 dětí, z toho 18 do 

Montessori tříd a současně informoval, že škola obdržela 190 přihlášek včetně dětí bez 
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trvalého bydliště na území MČ Praha 21. S ohledem na dostupné údaje se očekává, že 

škola dále přijme 10 až 15 ukrajinských prvňáků. Do přípravného ročníku bylo přijato 15 

dětí, neuvažuje se o otevření další přípravné třídy, jelikož vedlejší škola MZŠ Slavětínská, 

Klánovice nabízí volnou kapacitu přípravného ročníku. Průměrná naplněnost tříd napříč 

školou se předpokládá, že bude 22 až 23 dětí. Škola se snaží, aby ve třídách nebylo nad 

24 dětí. Počet prvních tříd bude 6. Je předpoklad, že škole bude kapacita na základě 

současných informací stačit. Mgr. Skala rovněž informoval, že na škole proběhla 

inspekce realizace problematiky výuky dětí s odlišným mateřským jazykem a škola byla 

pochválena, především pak koordinátorka výuky Mgr. Tvrzová. 

 

MŠ – celkem se přihlásilo 128 dětí, z toho 102 dětí bylo do tří let a celkem se 116 dětí 

umístilo do školek. Dle předpokladů jsou školky schopny přijmout až 16 ukrajinských 

dětí a jejich začlenění by bylo po jednom do každé třídy. Byly umístěny všechny děti, 

které do 1.9.2022 dosáhnou věku 3 let. Školka MŠ Rohožník již požádala o navýšení 

kapacity tříd na max. 28. Ostatní školky budou v případě potřeby následovat. 

 

Ad bod 2.  Informace ke zpracování Koncepce školství – Ing. Černá informovala 

přítomné o postupu ve zpracování koncepce. Vysvětlila, jak se pracuje, jak pokračuje 

zpracování a jaké jsou výstupy. Vychází se z původní koncepce do roku 2019, ze 

Strategického dokumentu MAP do roku 2023, aktuální demografické studie, plánu 

výstavby v MČ Praha 21 a stavebních plánů. Dále informovala, že proběhlo dotazování 

v jednotlivých MŠ, ZŠ, byly osloveny i soukromé školské subjekty a volnočasové a 

sportovní spolky.  Vychází se z dokumentu Strategie 2023+ a rozpracovaných Rámcových 

vzdělávacích programů. Vše se prolíná i se Strategickým plánem MČ Praha 21, který se 

nyní také realizuje. Ing. Černá sdělila, že se vychází ze současného stavu, který je však 

nyní ovlivněn ukrajinskou uprchlickou krizí. Analyzují se i výstupy ze zjišťování klimatu 

v ZŠ. 

Byla provedena SWAT analýza jednotlivých školských subjektů, kde byly analyzovány 

společné slabé a silné stránky, příležitosti a hrozby. 

 Z tohoto vzniklo několik bodů do diskuse např. strava v MŠ 1. MŠ a MŠ Sluníčko a vize 

do budoucna, uzavření školek během zimních prázdnin, je-li neekonomický provoz, 

dělení jazyků, výuka určitých předmětů v anglickém jazyce atd.  

Vzhledem k tomu, že již není časový prostor pro zpracování  dotazníku pro veřejnost, 

který navrhoval na minulém jednání Ing. Střihavka, doporučuje komise  příště zahájit 

zpracování koncepce výrazně dříve, aby byl dostatek času i na vyjádření veřejnosti. 

Členové komise byly současně vyzváni, aby do 31. 5. 2022 paní Černé poslali mailem 

případné podněty k zapracování do koncepce. Jako podnět byl navržen bod -  řešení 

dopravní situace v okolí škol. 

 

Ad bod 3.  Informace k nastavení spolupráce MČ Praha 21 s žákovským zastupitelstvem 

MZŠ Polesná. 

Tento bod byl odložen na další jednání KVV. 
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Ad bod 4. Diskuse: paní Trčalová požádala emailem o doplnění 2 bodů jednání, 

které tímto byly zařazeny do diskuse. 

a)  Adaptační skupiny pro děti cizince migrující z Ukrajiny 2022 - dořešení záležitosti 

dotačního programu MŠMT ,,Adaptační skupiny pro děti cizince migrující z Ukrajiny 

2022".  

b) Program zkvalitnění výuky tělesné výchovy na základních školách v hlavním 

městě Praze pro rok 2022 II - 

Ředitel  

Mgr. Skala popsal situaci s ukrajinskými dětmi jak ve škole, tak v adaptačních skupinách 

a sdělil, že škola bude žádat o dotaci z MŠMT na adaptační skupiny na pokrytí nákladů 

na provoz dvou týdnů během letních prázdnin. Dále sdělil, že škola má pokryty náklady 

na provoz adaptačních skupin do konce června a to jak z daru od PRE ve výši 100.000,- 

Kč na tyto účely, tak z dotace zřizovatele na ukrajinské uprchlíky.  

 

Co se týká dotace z Programu zkvalitnění výuky tělesné výchovy na ZŠ v HMP pro rok 

2022 II, tak škola tento program nevyužije i z důvodu, že škola má kvalifikované trenéry 

jako učitele TV a gestorem předmětu bylo vyhodnoceno i s ohledem na nutnou 

spoluúčast ve výši 50 %, že škola nebude o dotaci žádat. 

 

Komise ukončila své jednání v 19:15 hod.  

 

 

 

 

 

 

 


